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 Pan Jiří Vintiška: Dámy a pánové, já vám přeji krásný dobrý večer. Je 18 hodin, takže 

můžeme zahájit 11. zasedání našeho Zastupitelstva MČ Praha-Čakovice. 

 Dnešní zasedání bylo jako vždy řádně svoláno, byli pozváni všichni členové zastupitelstva. 

Konstatuji, že na zasedání je přítomno dle prezenční listiny 19 zastupitelek a zastupitelů, zasedání je 

tedy schopno se usnášet. 

 Dovoluji si vás upozornit, že z jednání je pro potřeby zápisu pořizován videozáznam, který 

je potom po ověření zápisu smazán. Zároveň je dnešní jednání možné sledovat on-line na webových 

stránkách. 

 Z dnešního jednání, z dnešního zasedání se omluvili: paní Jaroslava Krákorová a paní  

Ing. Kateřina Rosická. 

 Zapisovatelkou je jako vždy určena paní Hana Laušová. Jako ověřovatele dnešního zápisu 

bych navrhoval paní Mgr. Kateřinu Arnotovou, Katko, jestli souhlasíš (ano), a potom paní  

Mgr. Terezu Pechanovou, jestli souhlasíte? (Ano.) Děkuji. Děkuji moc. Zeptám se, jestli je nějaký 

jiný návrh na ověřovatele zápisu z dnešního jednání. 

 Pokud není, tak si dovolím nechat hlasovat o tom, kdo je pro, aby paní Arnotová  

a Pechanová se staly ověřovatelkami zápisu. Myslím si, že pro jsme všichni, tedy 19. Pro formu se 

zeptám, zda je někdo proti, nebo zda se někdo zdržel. Není tomu tak, takže jsme 19 hlasy schválili 

ověřovatele zápisu. 

 Návrhový výbor bych navrhl v tradičním složení, to znamená paní Kateřina Arnotová jako 

předsedkyně, pokud se nepletu, to děláme, a Ludmila Vargová jako členka návrhového výboru. 

Souhlasíte, dámy, s nominací? Katko? (Ano.) Lído? (Ano.) Děkuji. Zeptám se, jestli má někdo jiný 

návrh na složení návrhového výboru. Pokud tomu tak není, tak dávám hlasovat. 

 Kdo je pro, aby se paní Arnotová stala předsedkyní návrhového výboru a členkou Lída 

Vargová. Vidím všechny ruce nahoře. Pro formu se zeptám, zda je někdo proti nebo zda se zdržel? 

Není tomu tak, tedy 19 hlasy jsme schválili návrhový výbor. 

 Jako vždy návrhy usnesení prosím předkládejte návrhovému výboru čitelně napsané  

na formuláři, který je k dispozici u paní zapisovatelky, stejně tak poprosím přihlášky k vystoupení 

veřejnosti, rovněž prosím předkládejte na formulářích, které jsou k jednotlivým bodům k dispozici 

u paní zapisovatelky. 

 Zápis z minulého zasedání byl ověřen, je vystaven, a pokud k němu nebudou během 

dnešního jednání vzneseny nějaké připomínky, tak ho budeme považovat za schválený. 

 A dostáváme se tedy k programu dnešního jednání, kdy tedy už máme za sebou určení 

zapisovatelky, volbu ověřovatelů a volbu návrhového výboru, a program je dnes velmi stručný.  

 Sestává se ze čtyř bodů, kdy prvním bodem je navrhována Zpráva o činnosti rady mezi 10.  

a 11. zasedáním. 

 Bodem 2 je potom Informování o rozpočtových opatřeních, která rada schválila v období 

mezi dvěma zastupitelstvy. 

 Bodem 3 jsou Interpelace. 

 A bodem 4 Závěr. 

 

 Otevírám rozpravu k programu. Pokud se do rozpravy nikdo nehlásí, rozpravu uzavírám  

a dávám hlasovat o schválení programu. Kdo je prosím pro pořad tak, jak jsem jej přečetl? Opět 

vidím všechny ruce nahoře, tedy 19. Zeptám se, zda je někdo proti nebo zda se zdržel? Není tomu 

tak. Schválili jsme si tedy dnešní program jednání zastupitelstva. 

 

 A můžeme přistoupit k bodu číslo jedna a já předávám tedy řízení schůze teď panu 

místostarostovi, protože jsem předkladatelem. 

  

1. Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 10. a 11. zasedáním ZMČ 

  

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Pan starosta bude předkládat bod. 

Máte slovo, kolego. 
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 Starosta pan Jiří Vintiška: Děkuji. V bodě 1 jako vždy opět předkládáme zprávu  

o činnosti, kterou jsme si dovolili předložit formou písemné zprávy. Návrh usnesení je obvyklý. Zní 

takto: Zastupitelstvo MČ bere na vědomí zprávu o činnosti Rady MČ Praha-Čakovice v období 

mezi 10. a 11. zasedáním zastupitelstva, tj. v době od 12. 6. 2024 do 4. 9. 2024. 

 Ke zprávě nad rámec toho, co máte v materiálu, doplním, že minulý týden rada MČ 

schválila jednu vlastně z největších zakázek v historii MČ, vlastně asi největší zakázku, a to je 

výběr zhotovitele na dostavbu základní školy, na dostavbu kampusu. Takže teď probíhá 

samozřejmě lhůta, kdy je možnost se vyjadřovat k tomu výběru, a pakliže ten výběr bude ukončen 

bez nějakých námitek, tak se předpokládá, že by stavba té školy mohla začít někdy v polovině října. 

 Za mě asi všechno a jsme připraveni na dotazy. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji za předklad. Otevírám rozpravu 

k tomuto bodu. Ano? 

 

 Paní Libuše Kurková: Dobrý večer. Vy byste byl zklamaný, kdybych se na nic nezeptala, 

že? (Pobavení.) 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Velmi! (S úsměvem.) 

 

 Paní Libuše Kurková: Tak jenom krátce. Chtěla jsem se zeptat na komunitní centrum 

Sýpka. Tam byla vytvořena zpevněná plocha, která mě tedy velmi překvapila, jak je obrovská. 

Možná bych tam spíš uvítala zelenou plochu, tak se chci zeptat, k čemu, jaký to má mít účel? 

Děkuji. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji za dotaz. Pan starosta odpoví. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Já se hlásím do rozpravy s odpovědí. Je to vlastně podobný 

půdorys, o něco menší půdorys, než by měl být budoucí sál, který by měl vzniknout jako další etapa 

vlastně výstavby v této lokalitě, a předpoklad je, že bude používán na venkovní akce, které by se 

tam měly konat – koncerty, různé komunitní potkávací akce, jako jsou různé třeba gastrofestivaly 

apod., takže na tyto věci. Předpokládá se i, že by vlastně k tomu prostoru byl pořízen nějaký 

mobiliář, nějaká křesílka, nějaké stolky s židličkami, aby tyto věci byly vlastně k dispozici třeba  

ve všední den, tak jak je v provozu komunitní centrum a byla možnost tam zůstat a strávit nějaký 

čas. Takže asi takto. 

 

 Paní Libuše Kurková: Děkuji za odpověď. Mě to tedy překvapilo, protože jsem si myslela, 

že to bude na sokolský slet. Je to obrovské. Spíš bych tam uvítala tedy tu zelenou plochu, ale 

myslím si, že to stálo i dost peněz, tak jenom tak chci říct, že se to dá řešit i jinak, že nemusí být 

tyhle terasy a potom tam dělat nějaké slety nebo srazy a že stačí zpevněná plocha. Ale to je za mě. 

Děkuji. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji za dotaz. Další dotaz? Katka 

Arnotová. 

 

 Paní Kateřina Arnotová: Já bych ještě k tomu doplnila, to je hezké, že si dokážu teď 

představit, jak bude velký ten sál, co se tam někdy možná postaví, ale jestli to bylo potřeba, jestli to 

potřebujeme vědět dopředu. Představte si teď v těch létech, která máme – dlouhé léto, teplé léto, 

teď ta plocha je tmavá, tak to se, bych řekla, dost rozpálí, tak jestli tam fakt nemohla být ta zeleň,  

a až budeme stavět nějaký sál, tak by se tam prostě postavil sál a tohle se stejně bude muset rozebrat, 

že? Takže za mě to není úplně dobré rozhodnutí. Nedokážu si představit totiž akci, která zabere 

celou tu plochu. Já jsem předpokládala, že tam bude pódium, kde bude někdo vystupovat,  
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a na druhé straně třeba na trávě budou sedět ti lidé, co se na to dívají, můžou si tam dát deku, něco, 

ale takhle ta plocha obrovská mi přijde prostě jako taková nekoncepční. To jsem k tomu jenom 

chtěla dodat. Na to asi nepotřebuji odpověď. To je nějaký názor, který jsem chtěla, aby tady zazněl. 

 Já mám naopak ještě jednu – nebo ne naopak, ale mám ještě jednu otázku. Ve zprávě tady  

k tomu, co rada projednávala, tak je tam bod schválení cenové nabídky společnosti TERRA 

FLORIDA na vypracování ideového záměru – mně se to tady blbě vystisklo, ale na rekultivaci 

náměstí Jiřího Berana nebo tam nějaké úpravy. Tak jenom, když jsem v roce 2018 byla 

místostarostka, tak jsem byla součástí nějaké pracovní skupiny, která měla vymyslet využití tohoto 

náměstí. Mluvilo se o výstavbě, to pak asi nějak nedopadlo. Tehdy jsme na to dostali docela velké 

peníze i z magistrátu, které už se asi nějak tedy spotřebovaly. Nebo můj dotaz je, jestli to jsou pořád 

ještě ty, které jsme dostali, nebo už dáváme něco navíc. A chtěla jsem vědět, zdá se mi, že tak jako 

skáčeme – vymyslíme něco, uděláme malou úpravu, pak zase vymyslíme něco jiného, uděláme zase 

nějakou další úpravu, tak jestli máme nějaký plán, jestli víme, co tam nakonec má být, jestli tam 

nakonec budeme někdy stavět, nebo co je vlastně výsledek? Jestli nám tam zůstane to parkoviště, 

které tam pořád je v té spodní části a které žádná zelená výsadba o kousek výš asi nezkultivuje. 

Prostě to bude pořád parkoviště v centru města, tak jestli tedy s tím máme nějaký projekty. Díky. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji za dotaz. Tak ty ideje obecně 

byly různorodé, konec konců jsme spolu dělali i participaci na to, co lidé tam chtějí vidět. Z toho 

právě vzešly různé nápady. My jsme v současné době ve stavu, kdy jsme chtěli per partes podle 

možností rozpočtu už kultivovat to náměstí. Součástí toho postupu bylo i to, že jsme chtěli vlastně 

udělat trochu analýzu té zeleně a zjistit, zdali bychom mohli postoupit i s kultivováním zeleně.  

A když jsme to na schůzce právě s architektkou tam projednávali, tak z toho vyšlo zcela jasně, že ta 

zeleň musí být nikoliv okrajově, ale to znamená od analýz jednotlivých stromů a jednotlivých 

náletů, které tam jsou, tak že by to mělo být komplexní. Tak jsme ji poprosili, aby se vypracovala 

nějaká komplexní idea tohoto náměstí. 

 Samozřejmě teď, jak dobře víš, tak byly úvahy i o tom, že to náměstí se stane reálným 

náměstím, to znamená, že by se i začalo stavět na tom náměstí. To znamená, že by nějaká veřejná 

služba nebo i soukromá služba tam vytvořila důvod, proč by tam lidé měli chodit. My jsme se ještě 

neshodli na téhle variantě. To znamená, že my jsme de facto stále v nějakých ideových postupech,  

a to parkoviště tam v současné době je, protože za prvé je potřeba, hodně lidí tam parkuje, když tam 

ráno jezdí do školy. Teď si můžeme říct, jestli je to dobře, nebo špatně, ale je to nějaká realita.  

A s tím, že jsme zkultivovali nejdřív ty zpevněné plochy, tak chceme postupovat v zeleni. Je vidět, 

že to náměstí ožilo, což jsem velmi rád, protože jak tam bydlím nedaleko, tak tam často chodím. 

Vidím tam hodně lidí, hodně mladých lidí pochopitelně, ale nejenom mladých, a byl bych rád, aby 

ta práce v tomhle ohledu postupovala. 

 Zatím takové ty velkorysé, megalomanské, možná až přehnané představy, že tam postavíme 

vysoké domy, které ohraničí nějaké náměstí s tím, že i omezíme nějaké sousedy v jejich 

výhledovém prostoru atd., tak de facto my jsme ještě nenašli shodu v tomhle ohledu. Tak proto 

chceme přece jenom postupovat místo toho, abychom to nechali ladem, per partes a dělat jednotlivé 

kroky podle toho, co nám rozpočet umožňuje. 

 Děkuji. Další dotaz? Katka. 

 

 Paní Kateřina Arnotová: Jestli můžu doplnění, a těch 180 tisíc je tedy našich, anebo ještě 

pořád z toho magistrátu? 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: To já se přiznám, že nevím… (Pan 

starosta: Z našich.) Už jsou z našich? Tak už jsou z našich. Ano. 

 

 Paní Kateřina Arnotová: Já mám TERRU FLORIDU ráda, myslím, že oni vymyslí něco 

moc pěkného, jenom abychom zase za tři roky nevymýšleli něco… 
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 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Ne. Já myslím, že právě tohle je reálné, 

že se to realizuje. A přiznám se, že jsem nebyl na té radě, která to schvalovala, takže předpokládám, 

že ty návrhy a ta nabídka bude – prostě budou dobré. 

 Tak. Kdo má další dotaz? Pan Fryč. 

 

 Pan Vladislav Fryč: Dobrý den. Tak abychom udrželi, že se vždycky ptáme, tak za mě, 

chtěl bych se zeptat k materiálu, jenom spíš v jaké fázi, co se týká demolice školy nebo těch dalších 

věcí. Vím, že jste mi zasílali nějaký podklad, děkuji, co se týká navýšení o 10 %. Spíš bych to 

potřeboval víc možná vysvětlit, v jaké jsme fázi, jestli se nedala ta cena odhadnout s tím navýšením, 

protože přece jenom už tak byla vysoká za archeo a ještě se vlastně navýšila o 10 %. Děkuji. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Předám slovo panu starostovi. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Byly tam vlastně v těch demoličních pracích dva důvody 

navýšení ceny. Jedním z důvodů bylo to, že v projektu se samozřejmě zcela nedělaly sondy všech 

střech, že by se rozebíraly. To znamená, bylo napsáno, že to musí vysoutěžit zhotovitel, který umí 

pracovat a azbestem a umí dělat likvidaci. A samozřejmě nastala ta varianta, která byla horší,  

a v některých střechách – ne ve všech, ale v některých – se skutečně ten azbest objevil. To znamená, 

potom úplně jiné rozsahy těch prací, než byly samozřejmě naceněny od projektanta, byť se 

samozřejmě počítalo s variantou, že to může nastat. Bohužel to nastalo, což byla vlastně drtivá 

většina toho nárůstu. Takže se tam musely, asi jste viděly, montovat takové konstrukce, kdy se 

opravdu na tu střechu musela vybudovat z trámů konstrukce, opláštěná vlastně takovými fóliemi, 

nebo jak bych to řekl, musely se tam samozřejmě všechny ty pomůcky, se kterými ti dělníci 

pracovali, likvidovat, postupovat podle zásad tak, jak se likviduje azbest, aby nešel do okolí. A to 

bylo tedy to hlavní. 

 Pak druhý důvod, který jste naznačil správně, souvisel s urychlením archeologického 

průzkumu a my jsme u této firmy vlastně předobjednali věci, které teoreticky by teď měly být 

méněpráce v té vysoutěžené velké ceně, protože my už jsme vlastně šli do půl metru odtěžení 

zeminy pro archeologii, abychom nezdržovali zbytečně výstavbu té školy, takže jsme vlastně začali 

ten předstihový archeologický průzkum o něco dříve, než bychom vlastně mohli, a tím došlo  

i zároveň ke zpoždění těch bouracích prací, protože o to déle samozřejmě tam ta firma působí. 

Aktuální termín je 30. 9., a když se tam půjdete podívat, tak uvidíte, že vlastně tam 95 % těch 

staveb je vlastně zlikvidováno. Dneska už jsou jenom ty obvodové zdi, které lemovaly vlastně to 

řešené území, a jinak tam už je v podstatě čisto, prázdno a na části už je archeologický průzkum 

hotový. Teď se posouvají archeologové zase trošičku víc na západ, když to vezmu těch světových 

stran. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji. Další dotaz? Pan Fryč? 

 

 Pan Vladislav Fryč: Děkuji za odpověď na ten předchozí. A ještě bych se chtěl zeptat, 

jestli bych spíš mohl dostat víc vysvětleno k aplikaci určené pro hlášení závad, která vlastně byla 

projednávána v radě. Je to cenová nabídka pro aplikaci určenou pro hlášení závad v rámci celé MČ. 

Spíš co všechno to bude dělat. Koukal jsem, že to je na iOS a Android, tomu rozumím, ale co 

všechno by to mělo hlásit, jak by to mělo vypadat? 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Předám slovo starostovi. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: V té první fázi se to bude týkat čistě nahlašování závad v rámci 

našeho bytového fondu. To znamená, to, co je vlastně teď vysoutěženo, tak v té ceně je aplikace, 

prostřednictvím, které bude moct uživatel našeho - vlastně náš nájemník – nahlásit závadu jednak 

na svém bytě, jednak na bytovém fondu, to znamená třeba na společných částech domu, a tento 

systém umožní našemu bytovému odboru lépe spravovat ty požadavky a zároveň vlastně 
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proklientsky těm lidem dávat nějakou informaci o stavu toho jejich požadavku. Takže asi takto 

stručně, jestli mohu. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji. Další dotaz? Kateřina. 

 

 Paní Kateřina Arnotová: Já bych navázala na ten předchozí Vláďův dotaz ohledně 

výstavby nové školy. Vím, že Jirka tady upřesňoval, kdy by se mělo začít stavět. Mně spíš zajímají 

takové ty související logisticko-organizační věci. Koukala jsem, že se má dorekonstruovat 

Cukrovarská 38, kam se asi, předpokládám, přesune část úřadu. Technická správa, předpokládám, 

už je tam v Petříkově. Tak jenom, jak to máte vymyšleno do budoucna, protože technická správa – 

zatím pro ni se nic nestaví, tak co s ní pak uděláme, až bude hotovo nebo až budeme chtít dělat tu 

Petříkovu, a jak je to tedy s tím úřadem, kam se všude vejde a jak to bude vymyšleno. Děkuji. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji za dotaz. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Je to tak, jak říkáš, Katko. To, co jsme vlastně zbourali 

úředníkům, když to řeknu, tak pro ně se připravuje nový prostor vlastně v třicet osmičce  

na Cukrovarské ulici. 

 Co se týká technické správy, tak tam rada ve středu, což nebylo v té zprávě o činnosti rady, 

rozhodla už o vybrání dodavatele na první etapu právě výstavby zpevněné plochy a přípojek, když 

to zjednoduším, u Baumitu na tom místě, kde by měla být vlastně finální poloha naší technické 

správy. Předpokládaný přesun je zhruba v březnu příštího roku, nebo prostě na jaře příštího roku. 

 A s tím samozřejmě souvisí i to, co se tady říkalo, co kolega místostarosta říkal  

na červnovém zastupitelstvu, a to je vlastně navazující potom práce, kdy by mělo dojít k výstavbě, 

nebo doufejme, že dojde už v té době k výstavbě nějakých začátků zdravotnického domu. Takže 

takto by to mělo spolu souviset. 

 Jak říkám, teď už je vyklizeno pro stavbu školy, takže tam už nám vlastně nic nebrání. 

Předpokládané zahájení výstavby je tedy zhruba ta polovina října, pokud všechno dopadne dobře. 

Předpokládané dokončení je 30. dubna 2026. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji panu starostovi za odpověď. 

Další dotaz? Pan Fryč. 

 

 Pan Vladislav Fryč: Já toho možná využiji. Tím, že jste to, pane starosto, zmínil, tak se 

zeptám, abych nemusel do interpelací. Panu místostarostovi je jasné, kam asi bude spadat můj dotaz, 

tak se rovnou chci zeptat na ten zdravotní nebo lékařský dům, v jaké je to fázi? Jestli si to mám 

nechat na interpelace, nevadí, ale… 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Ne, ne, ne. 

 

 Pan Vladislav Fryč: Dobře, děkuji. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Normálně ano, ale máme málo bodů, 

takže to můžeme projít v tomto bodě. 

 Heleďte, jednoduše. My jsme nechali vypracovat znalecký posudek na hodnotu té stavby 

včetně toho pozemku. K tomu znaleckému posudku přidáme náklady, které byly spojeny  

s projektováním, a pokud se nemýlím, ne příští týden, ale přespříští týden, je to v pondělí, máme 

kolem toho jednání na Praze 9 s poliklinikou a s vedením MČ Praha 9. Takhle je aktuální situace. 

 

 Pan Vladislav Fryč: To znamená s poliklinikou, myslíme teď tu na Proseku? (Ano.) To je 

to, co jste zmiňoval předtím, že je rozjednána tahle část? 
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 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Ano. Nic se nezměnilo, pokračujeme  

v těchto jednáních. Vypadá to nejvíce slibně i z hlediska finančního, protože se ukazuje,  

že poliklinika bude mít i kapitál k tomu, aby to rekonstruovala a postavila celé. 

 

 Pan Vladislav Fryč: Dobře. Moc děkuji. Já se zase zeptám příště. Díky. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji. Pokud nevidím žádné další 

dotazy… Pardon, OK. Katko? 

 

 Pan Jan Kočí: Já mám jenom malou otázku za 120 tisíc. Dobrý den. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Ano, Honza Kočí. 

 

 Pan Jan Kočí: Rada 53. Dali jsme 120 tisíc korun na farní charitu z programu na podporu 

sociální oblasti. Já jsem se jenom chtěl zeptat, co tam farní charita za ty peníze dělá a co do toho 

patří. Děkuji. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji. Kdo chce odpovědět? Pan 

starosta. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Je to už asi třetí nebo čtvrtý rok, co dáváme podporu farní 

charitě na činnosti, které souvisejí zejména se sociálními službami. Letos poprvé je to strukturováno. 

To znamená, já teď nevím přesně z hlavy ty jednotlivé kapitoly, ale je to tuším na tři nebo na čtyři 

dílce. Nevím, jestli si někdo, kolegové, pamatujete z hlavy, jak je to strukturováno, nicméně mělo 

by to být součástí – nevím, jestli je to v usnesení, jestli mně pomůže kolegyně z finančního odboru. 

 

 Paní Radka Zalepová: (Mimo mikrofon.) Je to podle programu, který visí na stránkách. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Ano. Když tak vám, pane magistře, dopošleme tyhle podklady, 

jestli chcete detaily struktury toho. Jsou tam asi čtyři oblasti. Je tam nějaká oblast bezdomovectví, 

myslím, že tam je nějaká pomoc… Soni, když tak jestli bys mě doplnila. Takže hmotná pomoc  

v nouzi říká kolegyně. Takže doplníme, asi vám dopošleme ten podklad, abyste měl přesnou 

strukturu. Nepamatuji si přesně, jak byl ten program úplně vypsán, ale byl letos poprvé vlastně 

strukturován, protože v minulosti to byl vždycky jeden balík a letos poprvé je strukturován  

na jednotlivé oblasti. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji. Katka. 

 

 Paní Kateřina Arnotová: Já jsem se chtěla zeptat na Kosteleckou. Tam jsem zaznamenala 

– nevím přesně, jak se to jmenovalo, ale že byla zadána nějaká studie, tak jenom v jaké je to fázi 

tady případné rekonstrukce. Díky. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Pan starosta odpoví. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Děkuji. Vlastně my jsme ještě schvalovali minulý týden další 

věc, tak jenom abychom předešli když tak, abych řekl komplexně ty věci. Předtím – a to je to, na co 

se, Katko, ptáš – jsme schvalovali vlastně vypracování projektu v podstatě organizace výstavby, 

abychom věděli, jakým způsobem se dá ta stavba postavit, aniž bychom tady zkolabovali z hlediska 

dopravy. Je to nutné i pro to, abychom to mohli říct Globusu a ostatním vlastníkům, jak se jich 

dotkne výstavba v tom území. 

 A minulý týden jsme ještě schvalovali vlastně vícepráce v hodnotě asi 490 tisíc korun, které 

byly na úhradu objektivních nákladů. Bylo to bez jakékoliv marže přefakturování 
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subdodavatelských prací projektanta. Jedna ta práce souvisela s aktualizací semaforové křižovatky, 

protože když jsme vlastně ten projekt zadávali, tak byl nějaký předpoklad několika kroků.  

Ale bohužel vlivem různých připomínek dotčených orgánů se některé věci dělaly vícekrát. Třeba 

právě způsob řešení té semaforové křižovatky, takže zcela logicky ty práce, které se 

nepředpokládaly, chce někdo zaplatit, takže jsme dostali od našeho vlastně generálního dodavatele, 

který nám ty práce dodává, dvě subdodávky, které je potřeba uhradit. Jedna byla na vlastně úpravu 

nebo několikátou úpravu toho semaforového řešení a druhá byla na dopracování, jestli se nepletu, 

trolejbusového řešení. Takže tyto dvě práce jsme schvalovali ještě minulý týden a posouvali jsme 

termín řešení, protože není reálné, že bychom stihli ten termín, který vlastně byl v tom předchozím 

dodatku. Takže to posun je už asi druhý nebo třetí. Takže jestli takhle to stačí? 

 

 Paní Kateřina Arnotová: Tohle mi stačí a jenom jsem se chtěla zeptat, jestli už máme plán 

zajištění financování té stavby. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Pan starosta. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: My jednáme o tomhle s panem náměstkem Hřibem a je to tak, 

že ten projekt sleduje, a předpokládáme, že by zajištění financování bylo přes TSK, přes 

Technickou správu komunikací hl. m. Prahy. Teď je na rovinu spíš tlak na nás, abychom to co 

nejrychleji dokončili ze strany pana náměstka. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji za odpověď. Ptám se, jestli jsou 

ještě nějaké další dotazy. Tentokrát je nevidím, takže si dovolím uzavřít diskusi a poprosím ještě 

pana starostu, aby přečetl návrh usnesení, jelikož už to bylo dávno přečteno. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Zopakuji: Zastupitelstvo MČ bere na vědomí schválená 

rozpočtová opatření… Pardon, omlouvám se, jsem jinde. Bere na vědomí zprávu o činnosti…. 

(Technický výpadek ozvučení.) Teď jsem asi rozbil mikrofon. (Po chvíli opět v pořádku.) Fungují 

oba. 

 Omlouvám se, ještě jednou přečtu znova usnesení k bodu číslo 1: Zastupitelstvo MČ bere  

na vědomí zprávu o činnosti Rady MČ Praha-Čakovice v období mezi 10. a 11. zasedáním 

zastupitelstva, tj. v době od 12. 6. 2024 do 4. 9. 2024. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji za přečtení návrhu usnesení, 

včetně dramatické pauzy. Přistoupíme k hlasování. 

 Kdo je pro tento návrh, prosím? Hanko? (H. Laušová: 16.) 16 pro. Kdo je proti návrhu? 

Nikoho nevidím. A kdo se zdržel hlasování? 3 se zdrželi. Konstatuji, že usnesení bylo schváleno. 

Děkuji. 

 Předávám řízení zastupitelstva panu starostovi. 

 

 2. Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice  

v období mezi dvěma zastupitelstvy 
 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Moc děkuji a můžeme pokračovat bodem číslo 2, což je vlastně 

informování o rozpočtových opatřeních, která rada schválila mezi tímto a předchozím 

zastupitelstvem. Předkladatelem je pan místostarosta Motyčka, kterému předávám slovo. 

 

 Zástupce starosty pan Michal Motyčka: Děkuji za slovo, pane starosto. Dobrý večer všem 

přítomným kolegům, dámám a pánům. Je mi tedy milou ctí vám předložit rozpočtová opatření, 

takový ten standardní obligátní bod. Jedná se o rozpočtová opatření č. 19 až 28. 
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 Co se týká rozpočtového opatření č. 19, tam Rada hl. m. Prahy schválila účelovou 

neinvestiční dotaci ze státního rozpočtu na pokrytí výdajů v souvislosti s konáním voleb  

do Evropského parlamentu ve výši 276 000 korun. 

 Co se týká dvacítky, tak je to účelová neinvestiční dotace na přípravu zkoušky tzv. zvláštní 

odborné způsobilosti ve výši 30 000 korun. 

 V rámci opatření č. 21 se jedná o přesun finančních prostředků mezi dvěma oddíly paragrafu 

ve výši 2,5 mil. korun na snížení energetické náročnosti a modernizaci bytových domů. 

 V rámci rozpočtového opatření č. 22, což bylo velmi milé, je to taková ta standardní vratka 

daně z příjmů. V letošním roce to bylo rekordních7 817 000 korun. 

 V rozpočtovém opatření č. 23 nám Zastupitelstvo hl. m. Prahy schválilo poskytnutí 

neinvestiční dotace na činnost jednotek Sboru dobrovolných hasičů v celkové výši 1 913 000 korun. 

 Rozpočtové opatření č. 24 – nám opět Zastupitelstvo hl. m. Prahy schválilo poskytnutí 

investiční dotace ve výši 1,9 mil. na rekonstrukci chodníků – ulice Plajnerova, Jizerská, Danielova  

a Homolová. 

 Velmi potěšující je bod číslo 25 nebo rozpočtové opatření číslo 25, které souvisí vlastně  

s tím, co jsme schválili ve středu na radě. Jedná se o poskytnutí investiční dotace ve výši 80 mil. 

korun. Je to na dostavbu kampusu základní školy. Jedná se o budovy A, B1, B2 a C a my jsme 

právě ve středu schválili vlastně rekordní investici v naší MČ ve výši – zatím je to vysoutěženo  

za 205 mil. korun právě na dostavbu B2 a C. 

 Co se týká rozpočtového opatření číslo 26, tam nám Zastupitelstvo hl. m. Prahy schválilo 

takovou opět tradiční dotaci z výherních hracích přístrojů ve výši 1 346 000, která musí být v 50% 

výši alokována na sport, tedy 673 000 korun, a zbývající část na kulturu, školství, zdravotnictví  

a sociální oblast. 

 Rozpočtové opatření č. 27. Jedná se o finanční vypořádání s hl. m. Prahou. Tam je to vlastně 

odvod – volba prezidenta v roce 2023 – 109 000 korun, doplatky místních poplatků – 30 100 korun, 

účelové prostředky ve výši 165 200 a účelové prostředky na zkoušky zvláštní odborné způsobilosti 

ve výši 15 000 korun a doplatek participativního rozpočtu ve výši 434 600 korun. 

 Co se týká rozpočtového opatření číslo 28, jedná se o přesun finančních prostředků mezi 

dvěma oddíly paragrafu ve výši 650 000 korun českých na opravu havarijního stavu komunikací  

v naší MČ. 

 Dovolím si tedy přistoupit k přečtení návrhu usnesení, kdy: Zastupitelstvo MČ bere  

na vědomí schválená rozpočtová opatření č. 19 – 28 pro rok 2024 dle přílohy Tabulky č. 1. 

 Děkuji za pozornost. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Děkuji za předklad a otevírám rozpravu k tomuto bodu. Katka 

Arnotová. 

 

 Paní Kateřina Arnotová: Já jsem se chtěla zeptat. Myslím, že to bylo rozpočtové opatření 

č. 20 – přesun prostředků na energeticky úspornou – něco – bytů, tak co to znamená. (21.) Dvacet 

jednička? Tak vedle. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Přiznám se, že nevím z hlavy, neumím odpovědět. Asi, Katko, 

budeme muset odpovědět písemně, protože nejsme teď schopni z místa odpovědět. Nebo jestli by 

uměla paní vedoucí finančního odboru? (Paní Zalepová: Já se na to podívám.) Tak se podíváme  

do podkladů a dopošleme vám. 

 Dobrá. Nějaké další dotazy, připomínky nebo přihlášení do rozpravy? Pokud tomu tak není, 

rozpravu uzavírám a pojďme tedy hlasovat o usnesení, jak bylo před chviličkou panem 

místostarostou přečteno. 

 Kdo je prosím pro toto usnesení? Pokud se nemýlím, vidím 18 zvednutých rukou. Zeptám se 

pro formu, zda je někdo proti nebo zda se někdo zdržel. Jeden se zdržel, že tedy 19 je součet, tím 

pádem 18 hlasy jsme schválili usnesení v bodě číslo 2. 
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 A můžeme přistoupit k bodu číslo tři, což jsou 

 

3. Interpelace 

 

 Otevírám rozpravu. Pan Mgr. Kočí se hlásí. Poprosím mikrofon panu zastupiteli. 

 

 Pan Jan Kočí: Chtěl bych se zeptat, jestli je něco známo o rozhodnutí Ministerstva 

životního prostředí o okruhu. Pátral jsem, nenašel jsem nic, tak přemýšlím, jestli jsem špatně pátral. 

To za prvé. To je ta první otázka. 

 Druhá otázka směřuje k tomu, jestli rada za svoji působnost a své blahé paměti, jestli 

existuje jediná deklarace, kterou by se rada jasně a písemně postavila za pouze tunelovou variantu, 

to znamená, jestli existuje něco, kde rada říká, nechceme nic jiného než tunelová varianta, protože 

já jsem četl, že jiná zastupitelstva nebo rady někde jinde něco takového vydávají. Proto se na to chci 

zeptat. 

 Ta třetí otázka. Pokud není, jestli bych tímto mohl iniciovat takovou věc, jestli by rada 

nedeklarovala veřejně nějakým způsobem jednoznačnou podporu té tunelové variantě. Děkuji. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Jestli můžu, a možná mě doplní kolega místostarosta, začnu 

tedy tou první otázkou, která mně vypadla. Můžete mně…? 

 

 Pan Jan Kočí: Jestli už máme rozhodnutí EIA. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Rozhodnutí EIA ještě není. Teď je vydáno na tu stavbu… 

Pardon? 

 

 Paní Eva Dlouhá: Závazné stanovisko už přišlo. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: To znamená někdy včera nebo minulý týden… 

 

 Paní Eva Dlouhá: Je to úplně čerstvé. Mám ho tam na stole, ještě jsem se k tomu nedostala. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Tak já se přiznám, že o tom nevím, takže jsem to ještě neviděl, 

nicméně vím, že přišlo stanovisko EIA na stavbu 519 a 518. To přišlo asi před… (Nesroz. 

poznámka paní Dlouhé.) Já si myslím, že není totiž. Myslím si, že není, protože jsem to ani neslyšel 

z kuloárů, protože se o tohle docela zajímám. Snad neprozrazuji nic, že je objednán právě nějaký 

oponentní posudek v rámci úřadů státu k tomu stanovisku. To znamená, asi se ověřuje jakoby 

nějaká variantnost. Nevím, co v něm je. To nikdo neřekne. A doufáme, že v něm bude tunelová 

varianta samozřejmě, v což, předpokládám, doufáme všichni starostové v okolí a všechny 

samosprávy v okolí. 

 Co se týká toho druhého, té druhé části, tak my jsme samozřejmě stanovovali podmínky  

do EIA, kde jsme deklarovali, že chceme tunelovou variantu. To znamená, existuje deklarace rady. 

A nemám vůbec žádnou informaci, že by kdokoliv z kolegů chtěl postupovat jiným způsobem než 

to, že bychom trvali na té tunelové variantě. Myslím si, že to je tak jednoznačné stanovisko všech 

samospráv, že si nemyslím, že by některá ze samospráv měla tohle stanovisko měnit. 

 A kolega místostarosta mě chce doplnit, ta očekávání. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji, Jirko. Myslím, že můžeme říct 

ještě víc. My jsme vůbec iniciovali to jednání ohledně tunelové varianty, protože vůbec do toho 

prvního stanoviska, to je možná kdy? 2012, 2013 nějak, jsme napsali, že jediná možnost pro nás je 

tunelová varianta. Takže my to máme velice konzistentní od začátku, Honzo. Děkuji. 
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 Starosta pan Jiří Vintiška: Děkuji moc za doplnění. Pane magistře, jestli takhle stačí ta 

odpověď? (Ano.) Děkuji. 

 Zeptám se, jestli ještě někdo se chce hlásit. Pane magistře, máte slovo. Pan Mgr. Fryč. 

 

 Pan Vladislav Fryč: Já tady jenom přenáším pozvání nebo informaci od paní ředitelky  

z Farní charity od Aničky Steinové, že 30. září proběhne v komunitním centru Sýpka oslava dne 

seniorů, které se bude zúčastňovat Diakonie, Farní charita, Český červený kříž a je to i samozřejmě 

s podporou tady MČ. Tak mám jenom přenést informaci, že paní ředitelka zve všechny zastupitele, 

tak to berte jenom jako takový podklad, podnět. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Já moc děkuji za tuto pozvánku. Zeptám se, jestli ještě někdo 

má další příspěvek do bodu Interpelace. Pokud ne, tak bod Interpelace uzavírám. 

 Dostáváme se tedy k poslednímu čtvrtému bodu, kterým je 

 

4. Závěr 

 

 A já vám, dámy a pánové, moc děkuji za účast na dnešním zasedání zastupitelstva. Měli 

byste všichni již mít v podkladech i avízo na listopadové zasedání zastupitelstva, které by, pokud se 

nic jiného nestane, mělo být tím posledním zasedáním v letošním roce. A teď mi vypadlo akorát 

datum. (H. Laušová: 25. listopadu.) Dvacátého pátého listopadu. Takže toto datum by bylo datum, 

kdy bychom se v tomto sále setkali příště. Takže moc děkuji za dnešní účast a přeji vám všem 

hezký večer. 

 

Zapsal: Ing. Pavel Dibelka v.r. 


